
Protokół nr LXXVII/2023

Sesji Rady Gminy Jaktorów

z dnia 28 grudnia 2023 r.

Przewodniczący Rady Gminy Jaktorów Mirosław Byczak powitał wszystkich, którzy 
przybyli na sesję Rady Gminy Jaktorów i poinformował, że uczestnictwo w sesji, która jest 
nagrywana  jest  jednocześnie  wyrażeniem  zgody  na  upublicznienie  wizerunku  i 
wypowiadanych treści-co wynika z RODO.

Ad.1 Otwarcie LXXVII Sesji Rady Gminy.

LXXVII Sesję  VIII  Kadencji  Rady  Gminy  Jaktorów  o  godz.  12:15  otworzył 
Przewodniczący Rady Gminy Jaktorów Mirosław Byczak.
Na sali obrad zgodnie z listą obecności obecnych było 12 Radnych, co stanowiło kworum w 
podejmowaniu prawomocnych decyzji. 
Nieobecni Radni: Beata Kapuścińska, Dawid Owczarek, Szymon Fatalski.

Ponadto w Sesji  uczestniczyli: Wójt Gminy, Skarbnik Gminy, Radca Prawny Gminy 
oraz niezbędni pracownicy Urzędu Gminy w Jaktorowie.  

Ad.2 Przyjęcie porządku obrad. 
Przewodniczący  poinformował,  że  wszyscy  Radni  otrzymali  porządek  obrad 

dzisiejszej Sesji, zapytał czy są wnioski bądź uwagi do tego porządku. 
Wójt  Gminy  Rafał  Drązikowski  poprosił  o  zmianę  porządku  obrad  poprzez  tj. 

usunięcie z porządku obrad pkt 3 oraz wprowadzenie w ten pkt pkt 6.
Następnie Radni w głosowaniu przyjęli w/w wniosek Wójta Gminy Jaktorów poprzez 

usunięcie z porządku obrad pkt 3 oraz wprowadzenie w ten pkt pkt 6
 
Wynik głosowania: (w momencie głosowania na Sali obrad obecnych było 12 Radnych)

za przeciw wstrzymało się

12 0 0

Kolejno Radny Krzysztof Jarosz zgłosił  wniosek o wprowadzenie do porządku obrad 
pkt dotyczącego spraw związanych z CPK.

Radni w głosowaniu nie przyjęli w/w wniosek Radnego Krzysztofa Jarosza.  Wynik 
głosowania przedstawiał się następująco  (w momencie głosowania na Sali obrad obecnych 
było 12 Radnych)

za przeciw wstrzymało się
8 1 3

1



Następnie  Przewodniczący  Rady  Gminy  w  związku  z  brakiem  innych  wniosków 
poddał pod głosowanie proponowany porządek obrad z wprowadzoną zmianą.

Porządek obrad:

1. Otwarcie LXXVII Sesji Rady Gminy.

2. Przyjęcie porządku obrad.

3. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wydatków budżetu Gminy, które w roku 2023 nie 
wygasają z upływem roku budżetowego.

 4. Podjęcie uchwały w sprawie zmieniającej Uchwałę Budżetową Gminy Jaktorów na rok 
2023.

5. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Jaktorów.

6. Rozpoczęcie procedury w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 
2024 – 2032 oraz uchwalenia budżetu Gminy Jaktorów na rok 2024.

7. Wniosek Wójta Gminy w sprawie zmian w projekcie uchwały budżetowej na rok 2024.

8. Odczytanie projektu uchwały budżetowej na rok 2024 uwzględniający wniesione przez 
Wójta zmiany wraz z uzasadnieniem, oraz projektu uchwały w sprawie uchwalenia Wielolet-
niej Prognozy Finansowej na lata 2024 – 2032.

9. Odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej.

10. Odczytanie opinii stałych Komisji Rady.

11. Dyskusja.

12. Głosowanie nad wniesionymi poprawkami.

13. Głosowanie nad projektem uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
Jaktorów na lata 2024-2032.

14. Głosowanie nad projektem uchwały Budżetowej na rok 2024.

15. Informacja z działalności Wójta Gminy, podjętych zarządzeń i uchylonych uchwał od 
ostatniej Sesji.

16. Informacja w sprawie bieżących spraw związanych z projektem CPK.

17. Przyjęcie protokołu z poprzedniej Sesji Rady Gminy.
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18. Wolne wnioski.

19. Zakończenie obrad.

Radni w głosowaniu przyjęli porządek obrad w powyższym brzmieniu. Wynik głosowania:  
(w momencie głosowania na Sali obrad obecnych było 12 Radnych)

za przeciw wstrzymało się
12 0 0

Ad. 3 Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wydatków budżetu Gminy, które w roku 
2023 nie wygasają z upływem roku budżetowego.

Projekt uchwały zreferował Pan  Andrzej Muszyński- Kierownik Referatu Inwestycji  i 
Zamówień Publicznych.

W dyskusji kolejno głos zabrali: Radny Krzysztof Jarosz, Radny Adam Banaszek, którzy 
pytali o przyczynę braku realizacji inwestycji w 2023 r. oraz Radna Iwona czy przewidywana 
jest budowa wiat rowerowych w Jaktorowie i Międzyborowie.

Odpowiedzi  udzielili  Pan  Andrzej  Muszyński  oraz  Wójt  Gminy  informując,  że 
opóźnienie wynika z braku możliwości wykonania dokumentacji projektowej oraz, że budowa 
wiat rowerowych nastąpi w 2024 r.

Radni w głosowaniu podjęli uchwałę Nr  LXXVII/537/2023, która stanowi załącznik 
do  niniejszego  protokołu.  Wynik  głosowania:  (w  momencie  głosowania  na  Sali  obrad 
obecnych było 11 Radnych, salę opuścił Radny Paweł Dyra)

za przeciw wstrzymało się
11 0 0

W związku z brrakiem przedstawiciela Wójta do referowania projektów uchwał będących 
na początku porządku obrad Radny Krzysztof Jarosz zgłosił o zmianę porządku obrad tj. pkt 
16,17,18,19 wprowadzić na miejsce pkt 4,5,6,7

Radni  w  głosowaniu  przyjęli  w/w  wniosek  Radnego  Krzysztofa  Jarosza.  Wynik 
głosowania przedstawiał się następująco  (w momencie głosowania na Sali obrad obecnych 
było 12 Radnych)

za przeciw wstrzymało się
10 0 2

Następnie Radna Iwona Barańska złożyła wniosek o wprowadzenie w pkt 8 porządku obrad - 
Spraw organizacyjnych
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Radni  w  głosowaniu  przyjęli  w/w  wniosek  Radnej  Iwony  Barańskiej.  Wynik 
głosowania przedstawiał się następująco  (w momencie głosowania na Sali obrad obecnych 
było 11 Radnych, salę opuścił Wiceprzewodniczący Grzegorz Aliszewski)

za przeciw wstrzymało się
11 0 0

Wobec powyższego porządek obrad brzmi następująco:

Porządek obrad:

1. Otwarcie LXXVII Sesji Rady Gminy.

2. Przyjęcie porządku obrad.

3. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wydatków budżetu Gminy, które w roku 2023 nie 
wygasają z upływem roku budżetowego.

4. Informacja z działalności Wójta Gminy, podjętych zarządzeń i uchylonych uchwał od 
ostatniej Sesji.

5. Przyjęcie protokołu z poprzedniej Sesji Rady Gminy.

6. Informacja w sprawie bieżących spraw związanych z projektem CPK.

7. Wolne wnioski.

8. Sprawy organizacyjne

9. Podjęcie uchwały w sprawie zmieniającej Uchwałę Budżetową Gminy Jaktorów na rok 
2023.

10. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Jaktorów.

11. Rozpoczęcie procedury w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 
2024 – 2032 oraz uchwalenia budżetu Gminy Jaktorów na rok 2024.

12. Wniosek Wójta Gminy w sprawie zmian w projekcie uchwały budżetowej na rok 2024.

13. Odczytanie projektu uchwały budżetowej na rok 2024 uwzględniający wniesione przez 
Wójta zmiany wraz z uzasadnieniem, oraz projektu uchwały w sprawie uchwalenia Wielolet-
niej Prognozy Finansowej na lata 2024 – 2032.

14. Odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej.
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15. Odczytanie opinii stałych Komisji Rady.

16. Dyskusja.

17. Głosowanie nad wniesionymi poprawkami.

18. Głosowanie nad projektem uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
Jaktorów na lata 2024-2032.

19. Głosowanie nad projektem uchwały Budżetowej na rok 2024.

20. Zakończenie obrad.

Ad.4 Informacja z działalności Wójta Gminy, podjętych zarządzeń i uchylonych uchwał 
od ostatniej Sesji.
Informację  z  działalności  Wójta  Gminy  oraz  informację  o  podjętych  zarządzeniach  od 
ostatniej Sesji przedstawił Pan Rafał Drązikowski- Wójt Gminy Jaktorów. 

Od ostatniej Sesji Rady Gminy Jaktorów tj. w okresie od dnia 30 listopada  2023 r.  
do 27 grudnia 2023 r. przyjęto następujące zarządzenia Wójta Gminy Jaktorów:

1. Zarządzenie nr 95 z dnia 30 listopada 2023 r.  zmieniające Uchwałę Budżetową 
Gminy Jaktorów na rok 2023,

2. Zarządzenie nr 96 z dnia 30 listopada 2023 r. Zmiana rachunku- Fundusz Pomocy 
Ukrainie, 

3. Zarządzenie nr 97 z dnia 4 grudnia 2023 r.  w sprawie przeprowadzenia z 
mieszkańcami gminy Jaktorów konsultacji społecznych projektu uchwały Rady 
Gminy Jaktorów w sprawie przyjęcia „Strategii rozwiązywania problemów 
społecznych gminy Jaktorów na lata 2024-2032” 

4. Zarządzenie nr 98 z dnia 6 grudnia 2023 r.  w sprawie ogłoszenia otwartego konkursu 
ofert na realizację zadań publicznych w zakresie upowszechniania kultury fizycznej i 
sportu w roku 2024

5. Zarządzenie nr 99 z dnia 12 grudnia 2023 r.  zmieniające Uchwałę Budżetową Gminy 
Jaktorów na rok 2023,

6. Zarządzenie nr 100 z dnia 12 grudnia 2023 r. Zmiana rachunku- Fundusz Pomocy 
Ukrainie, 

7. Zarządzenie nr 101 z dnia 21 grudnia 2023 r. w sprawie powołania Komisji 
Konkursowej w sprawie ogłoszenia otwartego konkursu ofert na realizację zadań 
publicznych w zakresie upowszechniania kultury fizycznej i sportu w roku 2024

8. Zarządzenie nr 102 z dnia 21 grudnia 2023 r. zmieniające Uchwałę Budżetową Gminy 
Jaktorów na rok 2023,

9. Zarządzenie nr 103 z dnia 21 grudnia 2023 r. Zmiana rachunku- Fundusz Pomocy 
Ukrainie. 
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Informacje na temat postępowań przetargowych od dnia 30.11.2023 r.
Nazwa zadania Na jakim etapie postępowanie

Budowa przepustu na rzece 
Głęboka Struga w m. Stare 

Budy gm. Jaktorów usytuowa-
nego na terenie kolejowym 

zamkniętym.

W dniu 15.12.2023 r. została zawarta umo-
wa z Wykonawcą tj. firmą GRUD TRANS Sp. 
z o. o. z siedzibą ul.Generała Skokowskiego 
6, 96-313 Jaktorów, cena 585 000,00 PLN

Odbiór, transport i zagospo-
darowanie odpadów komu-
nalnych z nieruchomości za-

mieszkałych położonych na te-
renie Gminy Jaktorów.

W dniu 15.12.2023r. została zawarta umowa 
z Przedsiębiorstwem Usługowym Hetman 
Sp. z.o.o. z siedzibą ul. Turystyczna 38, 05-
830 Nadarzyn na kwotę 925.290,00 zł brut-
to. Umowa została zawarta na okres 3 mie-
sięcy tj. na czas niezbędny na przygotowa-
nie i ogłoszenie przetargu oraz wyłonienie 

Wykonawcy.

Zimowe utrzymanie dróg i ulic 
w przejezdności na terenie 

Gminy Jaktorów.
Część 1 zamówienia REJON I 

Zimowe utrzymanie dróg w 
miejscowościach: Chylice, Chy-
liczki, Chylice - Kolonia, Jakto-
rów, Jaktorów - Kolonia, Budy 
Grzybek, Budy Michałowskie, 

Stare Budy (od wiaduktu CMK w 
stronę Jaktorowa) – ok. 90 km 

dróg.

Dla I części zamówienia:

wybrano ofertę złożoną przez firmę PMJ 
Firma Usługowa Piotr Strzemieczny z sie-
dzibą ul.Chełmońskiego 97 Chylice, 96-313 
Jaktorów z wynagrodzeniem w kwocie brut-

to: 235.000,00 zł

Dla II części zamówienia:
wybrano ofertę złożoną przez firmę M.S. 

Sp. z o. o. z siedzibą ul. Dobrowoja 15/3, 04-
003 Warszawa z wynagrodzeniem w kwocie 
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Część 2 zamówienia REJON II 
Zimowe utrzymanie dróg w 
miejscowościach: Bieganów, 

Mariampol, Międzyborów, Hen-
ryszew, Sade Budy, Grądy, Budy 
Zosine,  Stare Budy (od wiaduk-
tu CMK w stronę Międzyboro-

wa) – ok. 80 km dróg

brutto: 277.500,00 zł

Jednocześnie informuję, że w terminie skła-
dania ofert, poza ofertą złożoną przez wy-

branego Wykonawcę dla każdej z części nie 
wpłynęła żadna oferta.

Dostawa paliwa ciekłego na 
potrzeby Gminy Jaktorów

Wybrano ofertę złożoną przez Przed-
siębiorstwo Komunikacji Samochodowej 
w Grodzisku Mazowieckim Sp. z o. o. z sie-
dzibą 05-825 Grodzisk Mazowiecki, ul. Cheł-
mońskiego 33 z wynagrodzeniem w kwocie 

brutto: 292.800,00 zł

Jednocześnie informuję, że w terminie skła-
dania ofert, poza ofertą złożoną przez wy-
branego Wykonawcę nie wpłynęła żadna 

oferta.

Głos zabrała Radna Elżbieta Wyderka pytając jakie stowarzyszenia złożyły dokumenty 
dotyczące  kultury  fizycznej  i  sportu  oraz  czego  dotyczą  zarządzenia  Funduszu  Pomocy 
Ukrainie.

Wójt Gminy poinformował, że w dniu dzisiejszym następuje otwarcie przetargu, pomoc 
Ukrainie dotyczy dotacji zewnętrznych na uczące się dzieci na terenie Gminy.

Radny Krzysztof Jarosz zgłosił braki umieszczania w BIP Jaktorów zarządzeń Wójta, 
interpelacji  oraz problem z działaniem wyszukiwarki wątpliwości,  poruszył również temat 
przejścia dla pieszych przy DINO.

Wójt Gminy poinformował, że jest nowa strona internetowa, zakończone zostało również 
badanie dotyczące natężenia ruchu a obecnie dokumenty zostały przekazane do MZDW.

Radny Adam Banaszek zwrócił uwagę aby jeszcze bardziej na terenie gminy promować 
różne dziedziny sportu,  natomiast  Radna Iwona Barańska pytała  o  zarządzenie  dotyczące 
szerzenia kultury, Radna Elżbieta Wyderka prosiła o wskazanie rozstrzygnięcia konkursu na 
realizację zadań publicznych w zakresie upowszechniania kultury fizycznej i sportu w roku 
2024. 
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Ad. 5 Przyjęcie protokołu z poprzednich Sesji Rady Gminy.

Radni w głosowaniu przyjęli  protokół z poprzedniej Sesji  co stanowi załącznik do 
niniejszego protokołu. Wynik głosowania: (w momencie głosowania na Sali obrad obecnych 
było 12 Radnych)

za przeciw wstrzymało się
9 1 2

Ad 6. Informacja w sprawie bieżących spraw związanych z projektem CPK.

Informację  o  bieżących  sprawach  związanych  z  projektem  CPK  przedstawił  Pan  Rafał 
Drązikowski- Wójt Gminy Jaktorów, który poinformował, że Pan Poseł Maciej Lasek został 
pełnomocnikiem rządu ds.  CPK a  wiceministrem ds.  kolejnictwa były  pracownik Urzędu 
Gminy Pan Piotr Malepszak.

Kolejno głos w dyskusji zabrali radni: Krzysztof Jarosz, Adam Banaszek, Paweł Dyra 
oraz  Grzegorz  Aliszewski  poruszając  tematy  komisji  ds.  CPK,  zmiany  politycznej  a 
możliwości budowy CPK oraz strategii Gminy dotyczącej powyższego tematu.

Padła propozycja pilnego zwołania Komisji Rady Gminy ds. CPK. Przewodniczący Pan 
Mirosław Byczak zaproponował aby nie zwoływać pochopnie Komisji ds. CPK tj. zaczekać 
aby nowa władza rządowa miała czas na rozeznanie istniejącej sytuacji. Poczekajmy choćby 
wstępne decyzje w tej sprawie.

Radny Krzysztof Jarosz w związku z wizytą w CPK Pana Romana Rafińskiego poprosił o 
pisemne sprawozdanie na tę okoliczność.

Podsumowując Wójt powiedział, że strategię Gminy powinna ustalać Rada Gminy wraz z 
Wójtem a nie tylko Wójt samodzielnie.

Ad. 7. Wolne wnioski.

Radny Krzysztof Jarosz ponownie poruszył temat: przejścia dla pieszych i świateł 
(przy DINO oraz przy cmentarzu i kościele w Jaktorowie) braku oświetlenia na ulicy Sko-
kowskiego i Chełmońskiego. W dalszej wypowiedzi zgłosił również wniosek o budowę wiat 
przystankowych na terenie Gminy dla dzieci dojeżdżających autobusem szkolnym. 

Radny Adam Banaszek przedstawił problem zwalonych drzew w Międzyborowie oraz 
wulgaryznów wypisywanych na terenie Jaktorowa.

Radna Krystyna Ficner wskazała, iż mieszkańcy Międzyborowa zgłaszają potrzebę 
budowy wiaty rowerowej  na pętli autobusowej aby móc częściej korzystać ze środków ko-
munikacji publicznej.

Radna Elżbieta Wyderka w imieniu mieszkańców prosiła o remont ulicy Barbary Ra-
dziwiłówny z uwagi na bardzo zły stan techniczny oraz pytała czy przejście dla pieszych łą-
czące  ścieżkę rowerową pomiędzy gminami Grodzisk Mazowiecki a Jaktorów przy trasie 
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719 zostanie w większej mierze zabezpieczone pod względem bezpieczeństwa. Poparła rów-
nież pomysł oświetlenia ulicy Skokowskiego.

Radna Iwona Barańska poparła pomysł przejścia dla pieszych przy DINO natomiast 
wysunęła pogląd, że zbyt duża ilość sygnalizacji świetlnej sprawi duże spowolnienie ruchu 
przez Jaktorów (korki). Do rozwagi pozostawiła propozycję innowacyjnych rozwiązań odpo-
wiedniego oznakowania „pasów”. W imieniu mieszkańców ul. Cynamonowej w Międzyboro-
wie prosiła o formalne przejęcie drogi tj. sporządzenie aktu notarialnego.  

Przewodniczący Mirosław Byczak poprosił o analizę ruchu na ulicy Wrzosowej w Bu-
dach Starych w związku z położeniem w ostatnim czasie progów zwalniających oraz nie wła-
ściwym oznakowaniem krzyżowań z tą ulicą.

Ad. 8. Sprawy organizacyjne

Radna Iwona Barańska zaapelowała do Wójta aby na komisjach obecni byli Kierownicy 
Referatów ewentualnie wyznaczeni pracownicy merytoryczni oraz zwróciła się do wszystkich 
Radnych aby zwoływać łączone komisje Rady Gminy. Pomysł ten poparł  Przewodniczący 
Mirosław Byczak.

Radny  Krzysztof  Jarosz  poruszył  kwestię  braku  odpowiedzi  na  złożone  wnioski  i 
interpelacje.

Radna  Elżbieta  Wyderka  poprosiła  aby  na  dostarczać  wszystkie  materiały  na  Sesję 
również w wersji papierowej oraz o załączanie wniosków mieszkańców do projektów uchwał.
Radny Adam Banaszek apelował o lepszą organizację pracy.

Radna Iwona Barańska zaproponowała spotkanie z Wójtem Gminy i Radnymi w celu 
wypracowania zasad pracy biura Rady Gminy.

Wójt  poinformował,  że  jeżeli  będzie  taka  potrzeba  to  oddeleguje  Kierowników oraz 
spotka się z przewodniczącymi Komisji w celu ustalenia pewnych zasad.    

         Przewodniczący przekazał dalsze prowadzenie Sesji   Wiceprzewodniczącemu Rady Gminy   
Jaktorów Grzegorzowi Aliszewskiemu.

Ad 9. Podjęcie uchwały w sprawie zmieniającej Uchwałę Budżetową Gminy Jaktorów 
na rok 2023.

Projekt uchwały zreferowała Pani Justyna Bakalarska- Skarbnik Gminy Jaktorów.

Jako pierwsza w dyskusji  głosiła  się  Radna Elżbieta  Wyderka prosząc o wyjaśnienie 
czego  dotyczy  zwiększenie  budżetu  na  usługi  cateringowe  w  szkole  oraz  w  ramach 
rozbudowy dróg gminnych- na jakie ulice zostaną przeznaczone środki. 

Radny Krzysztof  Jarosz zgłosił  wątpliwości  dotyczące niewydatkowanych środków w 
wysokości ponad 5 mln zł.
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Pani  Skarbnik  wyjaśniła,  że  zwiększenie  dotyczy  ulicy  Golczyka  oraz  zasadę 
niewydatkowania środków finansowych.  Pan Andrzej Muszyński również w imieniu Wójta 
tłumaczył przebieg inwestycji i ich przesunięcia.

Radna Iwona Barańska pytała ile wynosi subwencja na dziecko wymagające specjalnych 
warunków kształcenia i ile jako Gmina dokładamy do każdego dziecka oraz ile  globalnie 
dokładamy do subwencji oraz czy przewidywane są podwyżki dla administracji szkolnej. W 
imieniu Dyrektorów Szkół podziękowała za fotowoltaikę i  apelowała o modernizację Sali  
sportowej o wymianę okien.

Odpowiedzi  udzielili  kolejno:  Pani  Agnieszka  Ziąbska-  pracownik  Referatu  Oświaty, 
Kultury,  Zdrowia  i  Sportu,  Skarbnik  Gminy  oraz  Wójt  Gminy  informując  o  warunkach 
otrzymania  subwencji i jej wysokości oraz o planowanych podwyżkach dla pracowników 
administracji i obsługi szkół.

Radny Adam Banaszek pytał o stan prac inwestycyjnych oraz zapłacone faktury za ulice: 
Alpejską i Błotną oraz ile wynosi deficyt Gminy.
Odpowiedzi udzielił Wójt Gminy, Pan Muszyński oraz Pani Skarbnik.
  
Następnie Przewodnicząca Komisji Finansów Radna Krystyna Ficner odczytała pozytywną 
opinie komisji do w/w projektu uchwały.

Radni  w  głosowaniu  podjęli  uchwałę  Nr  LXXVII/538/2023,  która  stanowi  załącznik  do 
niniejszego protokołu. Wynik głosowania: (w momencie głosowania na Sali obrad obecnych 
było 12 Radnych)

za przeciw wstrzymało się

9 0 3

Ad. 10. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
Jaktorów.

Projekt uchwały zreferowała Pani Justyna Bakalarska- Skarbnik Gminy Jaktorów.

Radna Elżbieta Wyderka poruszyła kwestię wydatkowania kwoty 280 000,00 zł.
Skarbnik  przedstawiła  zarys  wydatkowania  informując,  że  powyższa  kwota  dotyczy  w 
szczególności szkół. 

Radny Krzysztof Jarosz pytał o podwyżki oraz jakie będzie zadłużenie Gminy na koniec 
2023 roku.
Pani Skarbnik wyjaśniła, że  zadłużenie wyniesie  45 mln natomiast w kwestii wynagrodzeń 
przypomniała, że dotyczą one wszystkich podległych jednostek budżetowych. 

Następnie  Przewodnicząca  Komisji  Finansów  Radna  Krystyna  Ficner  odczytała 
pozytywną opinie komisji do w/w projektu uchwały.

Radni w głosowaniu podjęli uchwałę Nr LXXVII/539/2023, która stanowi załącznik 
do  niniejszego  protokołu.  Wynik  głosowania:  (w  momencie  głosowania  na  Sali  obrad 
obecnych było 12 Radnych)
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za przeciw wstrzymało się

8 0 4

Ad. 11. Rozpoczęcie procedury w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej 
na lata 2024 – 2032 oraz uchwalenia budżetu Gminy Jaktorów na rok 2024.

Projekt uchwały zreferowała Pani Justyna Bakalarska- Skarbnik Gminy Jaktorów.

Radna Elżbieta Wyderka pytała o środki finansowe związane z „Czystym powie-
trzem”,

Radny Krzysztof Jarosz o zwiększenie funduszu osobowego w Gminnym Ośrodku Po-
mocy Społecznej.

Pani Skarbnik wyjaśniła, że środki związane z programem „czyste powietrze” są przy-
znawane i rozliczane przez Wojewódzki Inspektorat Ochrony Środowiska natomiast Pani 
Anna Ostasz- Księgowa GOPS wyjaśniła, że kwota 70 tys zł dotyczy świadczenia usług opie-
kuńczych przez firmy zewnętrzne- nie ma to nic wspólnego z wynagrodzeniami pracowni-
ków.

Radny Adam Banaszek poruszył temat lokalizacyjny biura Rady Gminy.

Ad. 12. Wniosek Wójta Gminy w sprawie zmian w projekcie uchwały budżetowej na rok 
2024.

Wójt Gminy przedstawił Radnym zmiany dotyczące uchwały budżetowej na rok 2024.

Ad. 13. Odczytanie projektu uchwały budżetowej na rok 2024 uwzględniający wniesione 
przez Wójta zmiany wraz z uzasadnieniem, oraz projektu uchwały w sprawie uchwale-
nia Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2024 – 2032.

Wiceprzewodniczący  Rady  Gminy  Jaktorów Grzegorz  Aliszewski  odczytał  powyższe 
projekty uchwał.

Ad 14. Odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej.

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Jaktorów Grzegorz Aliszewski odczytał pozytywne 
opinie Regionalnej Izby Obrachunkowej.

Ad. 15. Odczytanie opinii stałych Komisji Rady.

Jako pierwsza pozytywną opinie komisji do projektu uchwały odczytała Przewodnicząca 
Komisji Finansów Radna Krystyna Ficner.

11



Następnie  pozytywną  opinie  komisji  do  projektu  uchwały  odczytał  Przewodniczący 
Komisji Ładu Publicznego i Bezpieczeństwa Radny Andrzej Klimiuk.

Kolejno Przewodnicząca Komisji Oświaty i Spraw Społecznych Radna Iwona Barańska 
poinformowała, że komisja nie opiniowała  projektu uchwały z powodu braku pracowników 
merytorycznych i braku odpowiedzi na zadane pytania.

Przewodniczący Komisji Budownictwa, Ekologii i Ochrony Środowiska Radny 
Grzegorz  Aliszewski poinformował, że komisja wydała negatywną opinię do projektu 
uchwały.

Ad. 16. Dyskusja.

Radna Elżbieta Wyderka pytała o różnice w wysokości dotacji dla przedszkoli na tere-
nie Gminy Jaktorów, czy zabezpieczone środki finansowe dotyczą gminnej Orkiestry w Mię-
dzyborowie, czy istnieje kalendarz imprez kulturalnych, czego dotyczą wydatki przeznaczone 
na Radę Gminy, na materiały promujące Gminę wraz z Wieściami z Gminy, usługi telekomu-
nikacyjne, na agregat prądotwórczy i paliwo, monitoring (ile jest kamer i czy wszystkie dzia-
łają), jak wygląda kwestia inkasy dla sołtysów.

Odpowiedzi kolejno udzielili: Wójt Gminy oraz Skarbnik Gminy informując, że w 
styczniu 2024 r. zostanie ogłoszony kalendarz imprez kulturalnych, na terenie gminy znajduje 
się 101 kamer z czego w tym momencie nie działała 1, usługi telekomunikacyjne dotyczą in-
ternetu-światłowodu, różnice w wysokości dotacji wynikają z ilości dzieci i stawki określonej 
na jedno dziecko, inkasa dla sołtysów szacowna jest na nieco zwiększonym poziomie niż w 
2023 r., „Wieści z Gminy” mogą być wydawane w różnej formie, kwota dotycząca Orkiestry 
to również wydatki na zatrudnienia osób biorących udział w innych imprezach okolicznościo-
wych. 

Radny Krzysztof Jarosz złożył następujące wnioski formalne:

Wniosek nr 1 radnego Krzysztofa Jarosza do uchwały Rady Gminy Jaktorów z dnia 
28.12.2023 r. do projektu Uchwały Budżetowej Gminy Jaktorów na rok 2024 r. o treści: 1 W 
dziale 921 – Kultura i ochrona dziedzictwa narodowego – przeznacza się kwotę 100.000 zł z 
przeznaczeniem na nowe zadanie: „ opracowanie dokumentacji projektowo kosztorysowej na 
przebudowę d. Gimnazjum w Jaktorowie na siedzibę Gminnego Ośrodka Kultury dla dzieci, 
młodzieży, dorosłych i seniorów”. 2 Źródło finansowania: rozdział 921116 – Biblioteki – zim-
niejsza się plan wydatków o kwotę 100.000 zł (było: 1.100.000 zł, będzie: 1.000.000 zł).

wniosek nr 2 Radnego Krzysztofa Jarosza do uchwały Rady Gminy Jaktorów z dnia 
28.12.2023 r. do projektu uchwały Budżetowej Gminy Jaktorów na rok 2024 o treści: 1. w 
dziale  900-Gospodarka  komunalna  i  ochrona  środowiska-  zwiększa  się  plan  wydatków o 
kwotę 200 000 zł z przeznaczeniem na budowę oświetlenia ulicznego przy ul. Chełmońskiego 
w Budach Grzybek i przy ul. Gen Skokowskiego w Jaktorowie i Jaktorów-Kolonii 2. Źródło 
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finansowania: rozdział 92116-Biblioteki zmniejsza się plan wydatków o kwotę 200 000 zł 
(było: 1. 100 000zł , będzie: 900 000zł)

Wniosek nr 3 Radnego Krzysztofa Jarosza do uchwały Rady Gminy Jaktorów z dnia 
28.12.2023 r. do projektu Uchwały Budżetowej Gminy Jaktorów na rok 2024 r. o treści: 1 . W 
dziale 600 Transport  i  łączność – przeznacza się  kwotę 100.000 zł  z  przeznaczeniem na: 
"Opracowanie dokumentacji projektowo-kosztorysowej budowy przejścia dla pieszych przez 
drogę wojewódzką 719 w okolicy sklepu Dino, przy bramie cmentarza parafialnego w Jakto-
rowie oraz sygnalizacji świetlnej przy przejściu dla pieszych przy skrzyżowaniu ul. Warszaw-
skiej i ul. Powstańców w Jaktorowie w celu poprawy bezpieczeństwa mieszkańców Jaktoro-
wa i okolic". 2 Źródło finansowania: rozdział 600016 –Drogi publiczne gminne – zimniejsza 
się plan wydatków o kwotę 100.000 zł kwotę przeznaczoną na remonty dróg-wypełnienie gru-
zem lub destruktem (było: 262.000 zł, będzie: 162.000 zł).

Wniosek nr 4 Radnego Krzysztofa Jarosza do uchwały Rady Gminy Jaktorów z dnia 
28.12.2023 r. do projektu Uchwały Budżetowej Gminy Jaktorów na rok 2024 r. o treści: 1 W 
dziale 600 – Transport i Łączność zwiększa się plan wydatków o kwotę 80.000 zł z przezna-
czeniem na budowę wiat przystankowych dla dzieci oczekujących na autobus szkolny. 2. Źró-
dło finansowania: zmniejszenie planu wydatków o kwotę 80.000 zł w rozdziale 75075-Pro-
mocja jednostek samorządu terytorialnego- w zakresie zakupu audycji radiowych i przygoto-
wania i druku materiałów (było 101.850,00 zł będzie 21 850,00 zł)

Wniosek nr 5 radnego Krzysztofa Jarosza do uchwały Rady Gminy Jaktorów z dnia 
28.12.2023 r. do projektu Uchwały Budżetowej Gminy Jaktorów na rok 2024 r. o treści: 1 W 
dziale 851 – ochrona zdrowia – zwiększa się plan wydatków o kwotę 100.000 zł z przezna-
czeniem na udzielenie pomocy finansowej dla Centrum Zdrowia Mazowsza Zachodniego pro-
wadzącego Szpital w Żyrardowie na sfinansowanie zadania pn. : „ Zakup sprzętu kardiolo-
gicznego do monitorowania funkcji życiowych pacjentów Szpitala w Żyrardowie”. 2 Źródło 
finansowania: w dziale 700 – Gospodarka mieszkaniowa – zmniejsza się plan wydatków o 
kwotę 100.000 zł z zadania pt. wypłata odszkodowań za grunty przyjęte pod drogi ( było: 
610.00 zł, 600.000 zł).

Wniosek nr 7 radnego Krzysztofa Jarosza do uchwały Rady Gminy Jaktorów z dnia 
28.12.2023 r. do projektu Uchwały Budżetowej Gminy Jaktorów na rok 2024 r. o treści: 1 W 
dziale 900 – Gospodarka komunalna i ochrona środowiska – zwiększa się plan wydatków o 
kwotę 400.000 zł z przeznaczeniem na „doposażenie gminnego magazynu Ochrony Cywilnej 
na potrzeby mieszkańców gminy Jaktorów w związku ze zwiększeniem się zagrożenia wojen-
nego ze wschodu”. 2. Źródło finansowania: rozdział 92116 – Biblioteki – zmniejsza się plan 
wydatków o kwotę 400.000 zł ( było: 1.100.000 zł, będzie:700.00).

Radna Iwona Barańska zgłosiła uwagę dotyczącą zbyt niskiej kwoty przeznaczonej w 
budżecie na działalność kulturalną, sytuację kryzysową oraz wyraziła opinię, że służba zdro-
wia powinna być w całości finansowana z budżetu państwa. Pytała również o wynagrodzenia 
wobec orkiestry gminnej, czy podczas przerw zimowych i letnich w szkołach organizowane 
będą zajęcia-półkolonie, wymienności podczas dni wolnych pracy poszczególnych szkół, 
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ilość mieszkań komunalnych i  możliwość zaopatrzenia ich w instalację fotowoltaiczną, na-
grody za wybitne osiągnięcia sportowe- kto je przyznaje i czy jest jakiś regulamin

Skarbnik Gminy wyjaśniła, że w momencie zaistnienia sytuacji kryzysowej zgodnie z 
ustawą uruchamiane są dodatkowe rezerwy finansowe oraz że wynagrodzenia osobowe doty-
czące orkiestry to umowy cywilno-prawne z uczestnikami różnych spotkań kulturalnych, na-
grody za osiągnięcia sportowe zostały uregulowane uchwałą Rady Gminy Jaktorów w latach 
poprzednich.

Wójt Gminy wyjaśnił, że w czasie ferii organizowane będą półkolonie, budynki takie 
jak Monar czy szkoła w Budach Michałowskich wymagają remontu a dopiero później można 
myśleć o fotowoltaice, o stanie i ilości osób zamieszkałych w mieszkaniach socjalnych oraz 
kwocie przeznaczonej na kulturę- podkreślając, że jest to projekt pilotażowy gdyż w latach 
ubiegłych budżet na ten cel był zerowy. 

Radny Paweł Dyra zgłosił uwagi, że w budżecie brak jest zabezpieczenia kwot na in-
westycje takie jak: modernizacja byłego gimnazjum przy ul. Chełmońskiego dla potrzeb Cen-
trum Kultury oraz złożył wniosek formalny:

Wniosek nr 6 Radnych: Krzysztofa Jarosza, Adama Banaszka, Pawła Dyry, Leszka 
Sierocińskiego do uchwały Rady Gminy Jaktorów z dnia 28.12.2023 r. do projektu Uchwały 
Budżetowej Gminy Jaktorów na rok 2024 r. o treści: 1 . W dziale 600 Transport i łączność –  
zwiększa się plan wydatków o kwotę 1.000.000 zł z przeznaczeniem na: "rozbudowę drogi 
gminnej ul. Potockiego i ks. Baranowskiego w Budach Grzybku i Jaktorów-Kolonii (etap.1) 
w zakresie  budowy m.in.  chodnika  i  poszerzenia  jezdni  w celu  poprawy bezpieczeństwa 
mieszkańców Jaktorowa". 2 Źródło finansowania: rozdział 750 –Administracja publiczna-roz-
dział 75023-Urzędu gmin-zmniejsza się plan wydatków o kwotę 1.000.000 zł było 12.412.223 
zł, będzie 11 412,223 zł)

Radny Adam Banaszek omawiał swoje spostrzeżenia dotyczące budżetu po czym py-
tał jakie inwestycje planowane są w jego okręgu, kiedy wykonane będą remonty ulic Gdyń-
skiej oraz Ogrodowej, jaki będzie koszt obsługi prawnej w 2024 r., jaki jest szacowany koszt 
mieszkań socjalnych, ile wynosi 1 szt „Wieści z Gminy” i jaki jest nakład oraz złożył wniosek 
formalny o treści:

"Wnioskuję o zmianę w uchwale budżetowej na 2024 rok polegającej na umieszczeniu 
w dziale 600 dodatkowych punków: - przygotowanie dokumentacji budowlano-kosztorysowej 
dla inwestycji polegających na remoncie i rozbudowie dróg gminnych ul. Gdyńskiej i Ogro-
dowej w miejscowości Chylice-Kolonia -200 000,00 zł  Źródło finansowania:  przesunięcie 
środków z działu 750 administracja publiczna".

 Radny Leszek Sierociński poparł wniosek Radnego Adama Banaszka    
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Wójt Gminy w ramach odpowiedzi poinformował, że na terenie Jaktorowa realizowa-
ne są i planowane na 2024 rok różnego rodzaju inwestycje oraz że na remont powyższych ulic 
będzie starał się pozyskać środki zewnętrzne.

Przewodniczący Rady Gminy Jaktorów Mirosław Byczak wygłosił apel o nie wpro-
wadzanie mieszkańców w błąd poprzez stwierdzenia niektórych Radnych, że na terenie Mię-
dzyborowa realizowane są większe i częstsze inwestycje  niż na terenie Jaktorowa. Wymienił 
ostatnio zrealizowane duże inwestycje drogowe w zakresie budowy ulic: Pomorska, Jagiełły, 
Błotna 2 etapy, Alpejska, które pochłonęły olbrzymie środki. Nadmienił, że wykupiono grunty 
pod budowę kompleksu sportowego przy szkole w Jaktorowie, którego realizacja pochłonie 
również olbrzymie środki inwestycyjne. Oświadczył, że na terenie Gminy Jaktorów inwesty-
cje realizowane są proporcjonalnie uwzględniając priorytety w ich realizacji. Wyjaśnił, że nie 
da się wykonać wszystkiego w jednym czasie. 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Grzegorz Aliszewski wyraził negatywną opinię na 
temat wniosków złożonych przez Radnych z powodu jego zdaniem złych źródeł finansowa-
nia. 

Ad. 17. Głosowanie nad wniesionymi poprawkami.

Jako pierwszy pod głosowanie poddany został wniosek Radnego Adama Banaszka tj.
„Wnioskuję o zmianę w uchwale budżetowej na 2024 rok polegającej na umieszczeniu w 
dziale 600 dodatkowych punków: - przygotowanie dokumentacji budowlano-kosztorysowej 
dla  inwestycji  polegających  na  remoncie  i  rozbudowie  dróg  gminnych  ul.  Gdyńskiej  i 
Ogrodowej  w  miejscowości  Chylice-Kolonia  -200  000,00  zł  Źródło  finansowania: 
przesunięcie środków z działu 750 administracja publiczna"

Radni  w głosowaniu nie  przyjęli  w/w wniosku Radnego Adama Banaszka.  Wynik 
głosowania przedstawiał się następująco  (w momencie głosowania na Sali obrad obecnych 
było 12 Radnych)

za przeciw wstrzymało się
4 7 1

Następnie głosowano nad wnioskami Radnego Krzysztofa Jarosza:

Wniosek nr 1 radnego Krzysztofa Jarosza do uchwały Rady Gminy Jaktorów z dnia 
28.12.2023 r. do projektu Uchwały Budżetowej Gminy Jaktorów na rok 2024 r. o treści: 1 W 
dziale 921 – Kultura i ochrona dziedzictwa narodowego – przeznacza się kwotę 100.000 zł z 
przeznaczeniem na nowe zadanie: „ opracowanie dokumentacji projektowo kosztorysowej na 
przebudowę d. Gimnazjum w Jaktorowie na siedzibę Gminnego Ośrodka Kultury dla dzieci, 
młodzieży, dorosłych i seniorów”. 2 Źródło finansowania: rozdział 921116 – Biblioteki – zim-
niejsza się plan wydatków o kwotę 100.000 zł (było: 1.100.000 zł, będzie: 1.000.000 zł)
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Radni w głosowaniu nie przyjęli w/w wniosku Radnego Krzysztofa Jarosza.  Wynik 
głosowania przedstawiał się następująco  (w momencie głosowania na Sali obrad obecnych 
było 12 Radnych)

za przeciw wstrzymało się
4 7 1

wniosek nr 2 Radnego Krzysztofa Jarosza do uchwały Rady Gminy Jaktorów z dnia 
28.12.2023 r. do projektu uchwały Budżetowej Gminy Jaktorów na rok 2024 o treści: 1. w 
dziale  900-Gospodarka  komunalna  i  ochrona  środowiska-  zwiększa  się  plan  wydatków o 
kwotę 200 000 zł z przeznaczeniem na budowę oświetlenia ulicznego przy ul. Chełmońskiego 
w Budach Grzybek i przy ul. Gen Skokowskiego w Jaktorowie i Jaktorów-Kolonii 2. Źródło 
finansowania: rozdział 92116-Biblioteki zmniejsza się plan wydatków o kwotę 200 000 zł 
(było: 1. 100 000zł , będzie: 900 000 zł)

Radni w głosowaniu nie przyjęli w/w wniosku Radnego Krzysztofa Jarosza.  Wynik 
głosowania przedstawiał się następująco  (w momencie głosowania na Sali obrad obecnych 
było 12 Radnych)

za przeciw wstrzymało się
4 8 0

Wniosek nr 3 Radnego Krzysztofa Jarosza do uchwały Rady Gminy Jaktorów z dnia 
28.12.2023 r. do projektu Uchwały Budżetowej Gminy Jaktorów na rok 2024 r. o treści: 1 . W 
dziale 600 Transport  i  łączność – przeznacza się  kwotę 100.000 zł  z  przeznaczeniem na: 
"Opracowanie dokumentacji projektowo-kosztorysowej budowy przejścia dla pieszych przez 
drogę wojewódzką 719 w okolicy sklepu Dino, przy bramie cmentarza parafialnego w Jakto-
rowie oraz sygnalizacji świetlnej przy przejściu dla pieszych przy skrzyżowaniu ul. Warszaw-
skiej i ul. Powstańców w Jaktorowie w celu poprawy bezpieczeństwa mieszkańców Jaktoro-
wa i okolic". 2 Źródło finansowania: rozdział 600016 –Drogi publiczne gminne – zimniejsza 
się plan wydatków o kwotę 100.000 zł kwotę przeznaczoną na remonty dróg-wypełnienie gru-
zem lub destruktem (było: 262.000 zł, będzie: 162.000 zł).

Radni w głosowaniu nie przyjęli w/w wniosku Radnego Krzysztofa Jarosza.  Wynik 
głosowania przedstawiał się następująco  (w momencie głosowania na Sali obrad obecnych 
było 12 Radnych)

za przeciw wstrzymało się
4 7 1

Wniosek nr 4 Radnego Krzysztofa Jarosza do uchwały Rady Gminy Jaktorów z dnia 
28.12.2023 r. do projektu Uchwały Budżetowej Gminy Jaktorów na rok 2024 r. o treści: 1 W 
dziale 600 – Transport i Łączność zwiększa się plan wydatków o kwotę 80.000 zł z przezna-
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czeniem na budowę wiat przystankowych dla dzieci oczekujących na autobus szkolny. 2. Źró-
dło finansowania: zmniejszenie planu wydatków o kwotę 80.000 zł w rozdziale 75075-Pro-
mocja jednostek samorządu terytorialnego- w zakresie zakupu audycji radiowych i przygoto-
wania i druku materiałów (było 101.850,00 zł będzie 21 850,00 zł)

Radni w głosowaniu nie przyjęli w/w wniosku Radnego Krzysztofa Jarosza.  Wynik 
głosowania przedstawiał się następująco  (w momencie głosowania na Sali obrad obecnych 
było 12 Radnych)

za przeciw wstrzymało się
4 7 1

Wniosek nr 5 radnego Krzysztofa Jarosza do uchwały Rady Gminy Jaktorów z dnia 
28.12.2023 r. do projektu Uchwały Budżetowej Gminy Jaktorów na rok 2024 r. o treści: 1 W 
dziale 851 – ochrona zdrowia – zwiększa się plan wydatków o kwotę 100.000 zł z przezna-
czeniem na udzielenie pomocy finansowej dla Centrum Zdrowia Mazowsza Zachodniego pro-
wadzącego Szpital w Żyrardowie na sfinansowanie zadania pn. : „ Zakup sprzętu kardiolo-
gicznego do monitorowania funkcji życiowych pacjentów Szpitala w Żyrardowie”. 2 Źródło 
finansowania: w dziale 700 – Gospodarka mieszkaniowa – zmniejsza się plan wydatków o 
kwotę 100.000 zł z zadania pt. wypłata odszkodowań za grunty przyjęte pod drogi ( było: 
610.00 zł, 510.000 zł).

Radni w głosowaniu nie przyjęli w/w wniosku Radnego Krzysztofa Jarosza.  Wynik 
głosowania przedstawiał się następująco  (w momencie głosowania na Sali obrad obecnych 
było 12 Radnych)

za przeciw wstrzymało się
5 7 0

Wniosek nr 6 Radnych: Krzysztofa Jarosza, Adama Banaszka, Pawła Dyry, Leszka 
Sierocińskiego do uchwały Rady Gminy Jaktorów z dnia 28.12.2023 r. do projektu Uchwały 
Budżetowej Gminy Jaktorów na rok 2024 r. o treści: 1 . W dziale 600 Transport i łączność –  
zwiększa się plan wydatków o kwotę 1.000.000 zł z przeznaczeniem na: "rozbudowę drogi 
gminnej ul. Potockiego i ks. Baranowskiego w Budach Grzybku i Jaktorów-Kolonii (etap.1) 
w zakresie  budowy m.in.  chodnika  i  poszerzenia  jezdni  w celu  poprawy bezpieczeństwa 
mieszkańców Jaktorowa". 2 Źródło finansowania: rozdział 750 –Administracja publiczna-roz-
dział 75023-Urzędu gmin-zmniejsza się plan wydatków o kwotę 1.000.000 zł było 12.412.223 
zł, będzie 11 412,223 zł)

Radni w głosowaniu nie przyjęli w/w wniosku Radnych Krzysztofa Jarosza, Adama 
Banaszka,  Leszka  Sierocińskiego  i  Pawła  Dyry.  Wynik  głosowania  przedstawiał  się 
następująco (w momencie głosowania na Sali obrad obecnych było 12 Radnych)

za przeciw wstrzymało się
5 7 0
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Wniosek nr 7 radnego Krzysztofa Jarosza do uchwały Rady Gminy Jaktorów z dnia 
28.12.2023 r. do projektu Uchwały Budżetowej Gminy Jaktorów na rok 2024 r. o treści: 1 W 
dziale 900 – Gospodarka komunalna i ochrona środowiska – zwiększa się plan wydatków o 
kwotę 400.000 zł z przeznaczeniem na „doposażenie gminnego magazynu Ochrony Cywilnej 
na potrzeby mieszkańców gminy Jaktorów w związku ze zwiększeniem się zagrożenia wojen-
nego ze wschodu”. 2. Źródło finansowania: rozdział 92116 – Biblioteki – zmniejsza się plan 
wydatków o kwotę 400.000 zł ( było: 1.100.000 zł, będzie:700.00).

Radni w głosowaniu nie przyjęli w/w wniosku Radnego Krzysztofa Jarosza.  Wynik 
głosowania przedstawiał się następująco  (w momencie głosowania na Sali obrad obecnych 
było 12 Radnych)

za przeciw wstrzymało się
1 10 1

Ad. 18. Głosowanie nad projektem uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finanso-
wej Gminy Jaktorów na lata 2024-2032.

Radni  w  głosowaniu  podjęli  uchwałę  Nr  LXXVII/540/2023,  która  stanowi  załącznik  do 
niniejszego protokołu. Wynik głosowania: (w momencie głosowania na Sali obrad obecnych 
było 12 Radnych)

za przeciw wstrzymało się

8 4 0

Ad. 19. Głosowanie nad projektem uchwały Budżetowej na rok 2024.

Radni  w  głosowaniu  podjęli  uchwałę  Nr  LXXVII/541/2023,  która  stanowi  załącznik  do 
niniejszego protokołu. Wynik głosowania: (w momencie głosowania na Sali obrad obecnych 
było 12 Radnych)

za przeciw wstrzymało się

8 4 0

Ad. 20. Zakończenie obrad.

Przewodniczący  Rady  Gminy  Jaktorów Mirosław  Byczak, Wiceprzewodniczący 
Grzegorz Aliszewski oraz Radny Adam Banaszek złożyli wszystkim życzenia noworoczne po 
czym Wiceprzewodniczący Grzegorz Aliszewski  zamknął  LXXVII Sesję Rady Gminy. 

Pełny  zapis  audio-wizualny  niniejszej  Sesji  znajduje  się  na  Biuletynie  Informacji 
Publicznej Urzędu Jaktorów w zakładce Sesja Rady/Transmisje z sesji 
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https://www.youtube.com/watch?v=ehgFji9wjZI

Protokołowała:

Justyna Skibińska

Przewodniczący Rady Gminy

Mirosław Byczak 
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